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volo REED
Dank voor je reactie. Ik breng 'm ter kennis van de plv. directeur FEZ die morgen bij de bespreking in de BRBV is.

Groeten,

var:ICES)SEE© inv iVerzonden: woensdag 4 november 2020 15:13

) SEEEH mins;IE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Annotatie dFEZ voor BRBV 5 november a.s.- inkoopbeheer punten

Bijgaand mijn 2 suggesties t.a.v. inkoopbeheer:

1. ADR merkt t.a.v. de afwijkingen en uitzonderingsprocedure op dat de [IR voor bepaalde afwijkingen vooraf is

geinformeerd, maar dat het kost tijd om de formele nota op te stellen en te laten goedkeuren.
U kunt opmerken dat het van belang blijf ,ook in de crisis, dat lijnmanagement hun Fa, HIS en WJZ op tijd aan de voorkant

aanhaken en dat als onder druk er akkoord voor afwijking gevraagd moet worden aan de RR dat in ieder geval per mail te doen

en dat akkoord door te sturen naar de fa zodat die dat aan de voorkant in het dossier kan opnemen.

2. Volgende is niet letterlijk in het rapport opgenomen maar wel van belang. ADR meldt dat het hen opvalt dat de

betrokkenheid van de HIS op nagenoeg alle selecties van de getrokken corona inkoopdaossiers nihil is geweest. His heeft

alleen een rol gehad bij het opstellen van een contract achteraf. ADR meldt dat dit hun risico verhoogt.
U kunt het advies geven dat het management samen met de (C)fa en de EEE =n de HIS procesafspraken omtrent

inkoop “herhaalt” en dat het direct inhuren van mensen zonder concurrentiestelling onder het mom van dwingende spoed leidt

tot verhoogde risico’s. Het alleen toevoegen van de notitie "dwingende spoed” is voor de ADR niet voldoende. Er moet telkens

een deugdelijke leveranciersmotivatie “waarom deze leverancier i.r.t. de omstandigheden” opgesteld worden.

Voor jouw informatie, maar niet voor de nota, t.a.v. de ander commentaar punten van de ADR:

1. Proces afwijkingen uitzonderingen wordt momenteel herschreven i.s.m. WJZ. Als de concept versie van voldoende niveau

is stemmen we hem zeker ook af met jullie/ FEZ.

2. Spendanalyse : aan de ADR is uitgelegd hoe we deze opstellen. Feedback moeten we nog ontvangen van de ADR en daar

vraag ik aanstaande vrijdag naar.

3. Inkoop of subsidie: ADR meldt dat de afweging bij de keuze voor het verstrekken van een inkoopopdracht of een subsidie

nog niet in de inkoopdossiers is vastgelegd. Wat mij betreft gaan we dat ook niet doen. Dit werkt administratief

verhogend en we hebben een afwegingskader en in geval van twijfel weet men nu WJZ te vinden. Ik vind het geen goed
idee dat we voor alle dossiers de administratieve last gaan verhogen als het in werkelijkheid draait om gemiddeld 5

dossiers per jaar waar de ADR van vindt dat het (ook) een subsidie kan zijn. Ik kies er dan liever voor het gesprek aan

te gaan met de ADR i.s.m. de lijnorganisatie en W]Z en dat we onze motivatie waarom gekozen is voor een inkoop
toelichten.

Ik hoop je hiermee geholpen te hebben.

aH

Verzonden: maandag 2 november 2020 14:14
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Onderwerp: FW: Annotatie dFEZ voor BRBV 5 november a.s.

Zie onderstaand mailbericht en bijgaand Interim-auditrapport. Ik stuur je die toe in verband met de afwezigheid var EER
Mochten er op terrein van inkoop dingen zijn waarover de directeur FEZ a.s. donderdag iets moet zeggen, laat me weten en

stuur me s.v.p. een concreet tekstvoorstel voor de annotatie.

B.v.d.

Groeten,

vor:EEN
Verzonden: vrijdag 30 oktober 2020 12:02

Aan: ) JERE minvws..>;
IEEE

IEEE o minvws.»; INEEEECND
@minvws.nl>

cc: )SEE© minvws.n >; INEEKECNIN) EXE om invws.n)>

Onderwerp: Annotatie dFEZ voor BRBV 5 november a.s.

Collega’s,

Zoals jullie weten, ligt a.s. donderdag een nota in de BRBV over de Monitor Bedrijfsvoering. Bij die nota is ook het Interim-

auditrapport 2020 ter informatie gevoegd.

Voor de annotatie die we [EEE] meegeven voor de BRBV het verzoek aan jullie om concrete tekstvoorstellen bij mij aan te

leveren over aspecten in het Interim-auditrapport waarvan wij denken dat het goed is dat daar donderdag iets over

opmerkt, Ik begreep van JEEEENdat dit in ieder geval aan de orde is voor de opmerkingen van de ADR over het afrekenen van

voorschotten aan Mediq (zie 2.6.3. op pagina 12). Sowieso melden we in de nota aan de BRBV al dat er stappen zijn gezet op

het terrein van staatssteuntoetsing, subsidiebeheer en informatiebeveiliging.

Ik ontvang jullie eventuele bijdragen graag uiterlijk a.s. dinsdag.

Groeten,


